

《单词百科:nitrogenous是什么意思?nitrogenous怎么发音?nitrogenous的解释和用法》

英语单词nitrogenous是什么意思?nitrogenous怎么读?nitrogenous怎么发音?简答网为您整理了nitrogenous的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧！



nitrogenous怎么读

nitrogenous的读音:[na 'tr d n s]

nitrogenous的意思

1、adj.氮的，含氮的；

nitrogenous的双语例句

1、Adenine A nitrogenous base (6-amino-purine) found in DNA and RNA.

腺嘌呤:在DNA和RNA中发现的含氮的碱基 (6 - 氨基嘌呤).

2、 Adenine refers to a portion of the molecule, nitrogenous base.

腺嘌呤指分子的一部分, 即含氮碱基.

3、 The isocyanates can be obtained by the fluorination of nitrogenous cyclic or acyclic molecules.

异氰酸酯可由含氮的环(或非环)状分子氟化而得.

4、 Addition of nitrogenous fertilizer promoted the composting progress of CLR.

氮肥的加入促进了玉米叶片残体的腐解.

5、 Examples of such nitrogenous compounds are imidazole, ammeline, ammelide.

这类含氮化合物的例子是咪唑, 三聚氰酸三酰胺, 三聚氰酸一酰胺.

6、 Effect of oxidation of interim metal on aluminum shape mold during liquid nitrogenous had been investigated.

研究了过渡金属元素氧化物对铝型材模具在盐浴氮化中的影响.

7、 Examples of such nitrogenous compounds are imidurazole, ammeline, ammelide.

这类含氮化合物的例子是咪脲唑,三聚氰酸三酰胺, 三聚氰酸一酰胺.

8、 Nitrogenous compounds such as alkaloids interfere with the KF chemistry and may give misleading results.

像生物碱那样的含氮化合物会干扰kf的化学性质,并且可能给出错误的结果.

9、 ATF VII with three functions takes methylacrylate as the mainbody, which is high molecular polymer containing nitrogenous.

汽车自动传动液用三功能粘度指数改进剂是以甲基丙烯酸酯类为主体的包括含氮组分的高分子聚合物.

10、 Solids-not-fat therefore includes the protein, lactose, minerals, vitamins and minor nitrogenous compounds in milk.

因此 非 脂乳固体包括:蛋白质、 乳糖、 矿物质、

维生素和少量的非蛋白氮族化合物.

11、The Model L compressor is the most popular machine in the small nitrogenous fertilizer plant.

型压缩机是小氮肥行业使用最为普遍的机种.

12、Introduces the process and principle of 4 M 8 nitrogenous press electric control and instrument system.

介绍4M8氮压机电气控制过程和原理及仪表系统.

13、This paper introduces the feature of bellows heat exchanger and its application in nitrogenous fertilizer enterprises.

介绍了波纹管换热器的特性及在氮肥企业中的应用.

14、Therefore, sufficient nitrogenous fertilizer is an essential way to prevent early senescence period of wheat growth.

因此, 保证小麦生长中后期充足的氮素供应,防止早衰是提高籽粒产量的重要途径.

15、Such formation of nitrogenous compounds promotes protein synthesis that is essential for plant growth.

这种转变促进植物合成蛋白质,以利生长.

以上是简答网为您整理的nitrogenous怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。
查看更多关于nitrogenous的用法、nitrogenous的释义、nitrogenous的相关详情请点击：
<https://dict.jiandongshicai.cn/nitrogenous>